
ESTER HAJNOVIČOVÁ
AHOJ, JSEM ESTER HAJNOVIČOVÁ A JE MI 18 LET. VESLUJI ZA

VK HAMR A VESLOVÁNÍ SE VĚNUJI PŘES 9 LET. VESLOVÁNÍ JE

ALFA A OMEGA MÉHO ŽIVOTA A RÁDA BYCH PRO NĚJ NĚCO

PROSPĚŠNÉHO UDĚLALA. MYSLÍM, ŽE HLAS SAMOTNÝCH

SPORTOVCŮ JE VE SPORTU KLÍČOVÝ A JSEM PŘIPRAVENÁ

JEJ PROSAZOVAT.



NATÁLIE ŠTĚRBOVÁ 
JMENUJI SE NATÁLIE A VESLOVÁNÍ SE VĚNUJI PŘES 8 LET. 

MEZI MÉ NĚJVĚTŠÍ ÚSPĚCHY PATŘÍ 6. MÍSTO NA MSJ NA

OSMĚ V ROCE 2022 A 2. MÍSTO NA MEJ TAKY NA OSMĚ V

ROCE 2023. 

KOMISE MĚ ZAUJALA HLAVNĚ TÍM, ŽE DÁ PROSTOR I

ZÁVODNÍKŮM VYJÁDŘIT SE K PODOBĚ VESLOVÁNÍ U NÁS. 



VILÉM PACHMAN
JMENUJI SE VILÉM PACHMAN, VESLOVAT JSEM ZAČAL VE

VK SMÍCHOV A MOMENTÁLNĚ VESLUJI ZA SK HAMR. VE

VESLOVÁNÍ JSEM OD ŽÁKOVSKÝCH KATEGORIÍ PROŠEL

SKORO VŠEMI ÚROVNĚMI - ZÁVODIL JSEM JAK NA

POLABSKÉM POHÁRU, TAK NA NĚKOLIKA

REPREZENTAČNÍCH AKCÍCH. JSEM TAKÉ ČLENEM

NEJÚSPĚŠNĚJŠÍHO VESLAŘSKÉHO FOTBALOVÉHO TÝMU

FC BRAMBOR CITY A SPOLUPOŘÁDAL JSEM BRAMBOR CUP.

DĚNÍM V NAŠÍ KOMUNITĚ SE ZABÝVÁM DLOUHODOBĚ, A

TAK DOUFÁM, ŽE BYCH MĚL V KOMISI ČÍM PŘISPĚT.



MILAN VIKTORA
JMENUJI SE MILAN VIKTORA  A U VESOVÁNÍ SE POHYBUJI

JIŽ 15 LET. PROŠEL JSEM SI KLUBY ZE VŠECH TŘÍ OBLASTÍ.

BYL JSME JAKO AMATER V RŮZNÝCH KLUBECH I JAKO

PROFÍK V DUKLE PRAHA, TAKŽE ZNÁM VELMI DOBŘE OBĚ

STRANY VESLOVÁNÍ. V SOUČASNÉ DOBĚ VIDÍM, ŽE SE

AMATERŮM NEDÁVÁ PŘÍLIŠ PROSTORU NA TO ABY SE

MOHLI POROVNAT S PLACENÝMI VESLAŘI U NÁS. CHTĚL

BYCH ABY VEDENÍ SVAZU VÍCĚ KOMUNIKOVALO PRÁVĚ S

KLUBY A AMATÉRY NEŽ JEN S RESORTNÍMI STŘEDISKY A

JEJICH TRENÉRY. PROTO SE CHCÍ UCHÁZET O ČLENSTVÍ V

KOMISI SPORTOVCŮ A BÝT HLASEM ZA AMATÉRY. 



LUKÁŠ NEZPĚVÁK
JSEM AMATÉRSKÝ VESLAŘ, KTERÝ S VESLOVÁNÍM ZAČAL AŽ PO TŘICÍTCE NA

POPUD JEDNOHO Z BÝVALÝCH PŘEDSEDŮ VESLAŘSKÉHO SVAZU, KTERÝ

PROHLÁSIL, ŽE NENÍ MOŽNÉ, ABYCH PRO SVAZ DÁL PRACOVAL, ANIŽ BYCH SI TEN

SPORT VYZKOUŠEL.VESLOVÁNÍ VNÍMÁM NEJEN JAKO SPORT, ALE I JAKO RELAXACI

A BAVÍ MĚ OBJEVOVAT DALŠÍ MOŽNOSTI, KTERÉ MI JAKO AMATÉRSKÉMU

SPORTOVCI NABÍZÍ. MOŽNOSTÍ ÚČASTI NA VESLAŘSKÝCH REGATÁCH POČÍNAJE,

PŘES ÚČASTI NA MISTROVSTVÍ EVROPY A SVĚTA V HALOVÉM VESLOVÁNÍ, AŽ PO

AKTUÁLNÍ AMATÉRSKOU PŘÍPRAVU NA ZÁŘIJOVÝ SVĚŤÁK PRO „STAŘÍKY“ V

BRANDENBURGU. 

PROFESÍ JSEM ADVOKÁT A OD POČÁTKU SVÉ PRAXE SE POHYBUJI V OBLASTI

SPORTOVNÍCH SVAZŮ, A TO PRÁVĚ VČETNĚ ČESKÉHO VESLAŘSKÉHO SVAZU, KDE

JSEM SPOLUPRACOVAL UŽ SE TŘEMI JEHO PŘEDSEDY. MÁ-LI BÝT JEDNÍM Z ÚČELŮ,

PRO KTERÉ BYLA ZŘÍZENA KOMISE SPORTOVCŮ, VYTVOŘENÍ KOMUNIKAČNÍHO

KANÁLU MEZI SPORTOVCI A VEDENÍM SVAZU, PAK JE TO NĚCO, CO MOHU

DOKÁZAT ZPROSTŘEDKOVAT A ČEMU MOHU S OHLEDEM NA SVÉ DOSAVADNÍ

PROFESNÍ ZKUŠENOSTI POMOCI.PŘÍPADNÉ ČLENSTVÍ V KOMISI SPORTOVCŮ

VNÍMÁM JAKO DALŠÍ MOŽNOST, KTEROU MI VESLOVÁNÍ NABÍZÍ A KTEROU BYCH

ZÁROVEŇ MOHL NĚCO TOMUTO SPORTU VRÁTIT.



VÁCLAV ZITTA
VESLOVÁNÍ SE VĚNUJÍ ZÁVODNĚ JIŽ 29 LET A TO NA RŮZNÝCH

ÚROVNÍCH. JAK V HALE TAK I NA VODE JSEM SE ÚČASTNIL

REPREZENTAČNÍCH AKCI STEJNE JAKO POUTAKU. ZAVODY JSOU

PRO MĚ RADOST A TRÉNINK NA NĚ NUTNOST...KONČIT STÁLE

NEHODLÁM. JE TO SOUČÁST MÉHO ŽIVOTA A RÁD BYCH PŘEDAL

SVÉ ZKUŠENOSTI A ZNALOSTI TOHOTO PROSTŘEDÍ DALŠÍM.

KOMISE JE NĚCO JAKO ODBORY A MĚLA BY JEDNAT V ZÁJMU

SPORTOVCŮ.



VOJTĚCH BARTOŇ
ZA SVŮJ NEJVĚTŠÍ MIMO ZÁVODNÍ VESLAŘSKÝ ÚSPĚCH POVAŽUJI TO,

ŽE SE NÁM S KAMARÁDY Z BOHEMKY M. HLADÍKEM A V. BURDOU

PODAŘILO FORMULOVAT A PROSADIT ZMĚNU POSTUPOVÉHO KLÍČE

PRIMÁTOREK, KDY BYLO NOVĚ UPRAVENO NASAZENÍ DO DRAH.

ZJEDNODUŠENĚ ŘEČENO - NEJPOMALEJŠÍ POSTUPUJÍCÍ LOĎ JEDE

FINÁLE V NEJHORŠÍ DRÁZE U SMÍCHOVSKÉHO BŘEHU. TAKŽE SE V

ROZJÍŽĎKÁCH NEMUSÍ TOLIK TAKTIZOVAT A PROSTĚ SE

ZÁVODÍ.ZMĚNILI JSME TO MEZI ROKY 2019 A 2020 A ANO, TRVALO TO

FAKT DLOUHO... DÍKY TÉTO KOMISI BUDE HLAS SPORTOVCŮ

JEDNOZNAČNĚ VÍCE SLYŠET A REALIZACE TAKOVÝCH NÁPADŮ BUDE

SNAŽŠÍ. VĚŘÍM, ŽE, AŤ UŽ BUDE ZVOLEN KDOKOLI, POMŮŽE

PŘEDKLÁDAT A REALIZOVAT NÁVRHY SPORTOVCŮ A TÍM SE PODÍLET

NA CHODU ČESKÉHO VESLOVÁNÍ.



JAN CHLÁDEK
AHOJ, JMENUJI SI SE JAN CHLÁDEK. JE MI 24 LET. VESLOVÁNÍ SE

VĚNUJI ZHRUBA 10 LET A OD ZAČÁTKU JSEM VE VESLAŘSKÉM

KLUBU BOHEMIANS PRAHA. PŘEKÁŽKY PRO MĚ NEJSOU

PROBLÉM. JAK SPORT, TAK BOHEMKU MÁM MOC RÁD,

NAPLŇUJE MĚ A PŘESTAT HNED TAK NEHODLÁM. 

DO KOMISE SE HLÁSÍM, ABY SE UBÍRAL VĚTŠÍ ZÁJEM NA MLADÉ

VESLAŘE Z KLUBŮ A ZLEPŠILA SE TRANSPARENTNOST

INFORMACÍ PRO ŠIKOVNÉ KLUKY A HOLKY, KTEŘÍ NEJSOU V

REZORTECH.



ADAM KAPA
VŠICHNI VÍME O KOHO JDE, PRO VÍCE DOTAZŮ VOLEJTE, PIŠTE,

ODPOVÍ PRAKTICKY HNED.



ADAM HANČÁK
JMENUJI SE ADAM HANČÁK, JE MI 18 LET A VESLUJI OD ROKU 2017. K

VESLOVÁNÍ JSEM SE DOSTAL CELKEM NÁHODOU PŘES KAMARÁDA, ALE

POSTUPEM ČASU JSEM SI K VESLOVÁNÍ VYBUDOVAL VELMI POZITIVNÍ

VZTAH. VESLOVÁNÍ JE SPORT, KTERÝ FORMUJE LIDSKÝ CHARAKTER, JEHO

SNAHU A PÍLI, A TO JE TO, CO MĚ NA VESLOVÁNÍ NEJVÍCE BAVÍ. DO KOMISE

SPORTOVCŮ JSEM SE PŘIHLÁSIL, ABYCH VNESL DO JEJÍHO PROSTŘEDÍ

MLADOU KREV, RACIONALITU A LOGICKÉ UVAŽOVÁNÍ, ERUDOVANOST A

OSOBNÍ ZKUŠENOSTI V OBLASTI FUNGOVÁNÍ LIDSKÉHO ORGANISMU A

METODIKY TRÉNINKU. V TOMTO OHLEDU SE CHCI VĚNOVAT JEJÍMU

ZDOKONALENÍ JAK NA KLUBOVÉ A VRCHOLOVÉ ÚROVNI. V NEPOSLEDNÍ

ŘADĚ CHCI VNÉST DO PROSTŘEDÍ KOMISE SPORTOVCŮ VLASTNÍ IDEJE O

DALŠÍM SMĚŘOVÁNÍ A LEPŠÍ PREZENTACI VESLOVÁNÍ JAKO TAKOVÉHO.

TÍMTO SMĚREM BYCH CHTĚL POKRAČOVAT V SEBEVZDĚLÁVÁNÍ I NADÁLE

STUDIEM NA FTVS SPOLEČNĚ S FILOZOFICKOU FAKULTOU, OBOR

PSYCHOLOGIE, A VĚNOVAT SE PROBLEMATICE PSYCHOLOGIE SPORTU.
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